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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

ĀRKĀRTAS  

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 4. decembrī                                                                                  Nr. 11 

 

Sēde sasaukta plkst. 10:00 

Sēdi atklāj plkst. 10:04 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par 2025.gada izglītības, kultūras un sporta iestāžu tāmju un pasākumu plānu 

izskatīšanu. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, Sandra 

Kindzule 

 

Ieinteresētās personas: 

Ziemeļlatgales sporta centra vadītājs Arnis Voika, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra 

Kapteine, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, 

Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, izpilddirektore Daina Tutiņa, 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Balvu 

novada Bērnu un jauniešu centra direktore Agnese Puļča, Balvu Sporta skolas direktore 

Ludmila Beļikova, Tilžas pamatskolas direktore Gunta Rižā, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona 

Blūma, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektora vietnieks 

Jānis Bubnovs, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks Kristiāns 

Bokta, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

lietvede Lāsma Saviča, Kancelejas un personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste Linda 

Igaune, Lazdukalna pagasta klientu apkalpošanas speciāliste Līga Balode-Čakāne, Balvu 
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novada Pašvaldības policijas vadītāja Rita Kravale, Viļakas muzeja vadītāja Rita Gruševa, 

Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā ekonomiste Sandra 

Būdniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede 

Tamāra Locāne, Ziemeļlatgales sporta centra lietvede Velta Sprudzāne, Briežuciema tautas 

nama vadītājs Zita Mežale 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Marija Duļbinska - personīgu iemeslu dēļ 

 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina iepazīties ar ārkārtas komitejas sēdes darba kārtību. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par 2025.gada izglītības, kultūras un sporta iestāžu tāmju un pasākumu plānu 

izskatīšanu 

  

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro par darba kārtību, vai būs pareizi, ka uzreiz skatīsimies tāmes, 

jautājums ir, vai ejam visām tāmēm cauri. Priekšlikums ir sākt ar 

izpilddirektores ievadrunu, kādā stadijā ir šie jautājumi. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka vēlētos saprast, vai tās ir pirmatnējās tāmes un vai tās ir 

pārbaudītas atbilstoši izpilddirektora rīkojumam un uzskata, ka mums 

nebūtu jāskata katras iestādes izdevumu tāmes. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka pievienojas iepriekš teiktajam, ka tas nav iespējams, ka 

būtu jārunā par principiem, ka komitejas locekļiem nebūtu jāskata tāds 

apjoms. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka piekrīt kolēģu teiktajam, aicinātu iestāžu vadītājus un 

atbildīgos darbiniekus pārrunāt svarīgākās lietas pa nozarēm. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par budžeta plānošanas procesu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par obligātām lietām, kas noteiktas, vai tas jau ir 

korektēts, kur tiks atspoguļots. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka šīs tāmes ir par iestāžu redzējumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka izaicinoši ir iekļauties šī gada izdevumu rāmjos, bet, lai 

kāds bija smags gads, saimnieciskie izdevumi netika mazināti. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Sīkāk paskaidro par Ziemeļlatgales Sporta centra budžeta tāmēm. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai atstājam visus šos pasākumus, kas iekļauti pasākumu tāmēs, 

ko īsti daram. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Sīkāk skaidro par pasākumu sportistu godināšanā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kāpēc ir budžetā pieaugums. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk skaidro par iestādes tāmes sniegšanu. Jautā, vai drīkst tā 

palielināt. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nepieciešams pārskatīt, ka nepieciešams iekļauties 

pagājušā gada ietvaros. Uzskata, ka pasākums ir jāatbalsta un tādam ir 

jābūt, bet ir jāpamaina pasākuma formāts. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par pasākumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par Sporta centra atalgojumu un minimālās algas 

pieaugumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par atalgojumiem, rēķiniem un to apmaksu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par Izglītības pārvaldes ieņēmumu un izdevumu 

tāmēm, par 20% atalgojumu sadārdzinājumu, par BIAAC centra 

komisijas darba sadārdzinājumu, pasākumiem pagājušā gada ietvaros, 

kopējiem izdevumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par dienas naudu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro par dienas naudu, ka nav tādu iespēju. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par izdevumu tāmēm. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par skolotāju, senioru pasākumu, par tikšanās prieku. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par Ziemassvētku paciņām bērniem, par pasākumu 

summu, vai tā ir tāda pati, par apbalvojamo pasākumu, kas tika 

mainīts, avi tur ir kaut kāds samazinājums, par Izglītības pārvaldi, kādā 

veidā štatu pārskatīšanas, reorganizācijas ir ietekmējušas kaut ko, vai 

var nākotnē kaut kā optimizēt. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk skaidro par nozares iespējām. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par iestāžu vajadzībām, ka finansējuma šobrīd tam nav. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka te nepieciešams speciālistiem izv'wrtēt, kas ir svarīgs un 

nepieciešams. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka vajadzētu piešķirt kaut kādu summu, ko varam izlietot 

savām vajadzībām, jo šādi būs grūti izvērtēt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka jāvērs'uzmanība uz to, ka tās ir novada lielākās iestādes. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka jālūdz Izglītības pārvaldei informācija par situāciju, ko 

saņemam valsts programmās par tehnoloģiju nodrošināšanu. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nepieciešams vienoties par pieeju. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka ir jāsaprot, kā to izvērtēt. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk skaidro par iestāžu tāmju veidošanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nevajadzētu koncetrēties uz to, ko iestādes pieprasa 

budžeta tāmēs. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka nepieciešams nodrošināt mācību procesu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par Rugāju vidusskolu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai budžeta tāmes ir iesniegtas atbilstoši izdotajam rīkojumam. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk skaidro par darba organizāciju, ja izpilddirektore D.Tutiņa visu 

ir izskatījusi, tad būtu jāklausās ziņojums.Par papildus pieprasījumiem 

vēl atsevišķi izrunājam. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka sākotnēji būtu jāsaprot par avārijas situācijām. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par Bērzpils skolas katla nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Ilona 

Stepāne: 

Sīkāk paskaidro par katla nepieciešamību un summu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par Tilžas vidusskolu. 

Izsaka viedokli Gunta 

Rižā: 

Sīkāk paskaidro par Tilžas vidusskolas nepieciešamībām. 

Izsaka viedokli Biruta 

Vizule: 

Sīkāk skaidro par Balvu profesionālās un vispārizglītojošās 

vidusskolas sporta zāles remonta nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai pie papildus izdevumiem arī projekti iekļauti klāt. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka no plkst.12.00 līdz 13.00 tiek izsludināts pārtraukums. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk skaidro par Balvu mūzikas skolas nepieciešamībām - datoru, 

drošību skolā, Baltinavas filiāli, dežurantu no 14-17, ka šādos 

gadījumos varētu būt apkopējs, kas arī varētu pildīt dežuranta 

funkcijas, iekšpagalmu. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk skaidro par Baltinavas vidusskolas nepieciešamībām - datoriem, 

ka izglītības iestādēm varējām piešķirt konkrētu summu un tad arī 

lemt, kur to un kādām vajadzūbām varētu izlietot. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk skaidro par autobusiem, ka tika iesniegts investīciju plāns, kur 

viena no opcijām bija skolu tīklu sakārtošana. 

Izsaka viedokli Inga 

Eisaka: 

Sīkāk paskaido par Kubulu PII "Ieviņa" nepieciešamībām. 
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Izsaka viedokli Mārīte 

Tuča-Supe: 

Sīkāk paskaidro par Viļakas vidusskolas 2 akūtajiem jautājumiem - 

sporta laukums un šautuves sakārtošana. 

Izsaka viedokli 

Kristīne Lele: 

Sīkāk paskaidro par Balvu valsts ģimnāzijas prioritāti- ventilācijas 

sistēmas apkopi un nepieciešamo finansējumu pasākuma organizēšanā 

skolas jubilejā. 

Izsaka viedokli Elita 

Teilāne: 

Sīkāk skaidro par tehnoloģijām. 

Izsaka viedokli Larisa 

Krištopanova: 

Sīkāk skaidro par Balvu Sākumskolas nepieciešamībām un 

vajadzībām. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk skaidro par Balvu centrālās bibliotēkas nepieciešamībām. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk skaidro par Balvu Sporta skolas vajadzībām. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk skaidro par Balvu muzeju un cilvēku skaitu. 

Izsaka viedokli Iveta 

Supe: 

Sīkāk skaidro par Balvu muzeja vajadzībām. 

Izsaka viedokli Rita 

Gruševa: 

Sīkāk skaidro par Viļakas muzeja iesniegto budžeta tāmi. 

Izsaka viedokli 

Agnese Puļča: 

Sīkāk skaidro par Balvu bērnu un jauniešu centra iesniegto budžeta 

tāmi. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro par kultūras tāmēm. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka pirms tiks skatītas tāmes, 1 no lūgumiem bija, ka šis viss 

tiks pārrunāts ar apvienību vadītājem, kas netika izdarīts. Ka 

nepieciešama vienota pieeja pasākumu un svētku organizēšanā. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk paskaidro par pasākumu budžetu tāmēm. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka nepieciešams pakoriģēt kultūras pasākumu tāmes, izrunāt 

kontekstā ar pagastu apvienību pasākumiem. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par novadu svētkiem un to organizēšanu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā par Balvu Kultūras un atpūtas centra pasākumiem. 

Izsaka viedokli Dita 

Nipere: 

Sīkāk paskaidro par Balvu Kultūras un atpūtas centra pasākumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Lūdz uz kārtējo komitejas sēdi sagatavot informāciju par pasākuma 

Starptautiskais folkloras festivāla “Baltica” rezultātiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 
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NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par 2025.gada izglītības, 

kultūras un sporta iestāžu tāmju un pasākumu plānu 

izskatīšanu" 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 15:53 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

 

 

Sēdi protokolēja –                                                                                                   Jūlija Korlaša 


